
Referat FAU-møte Toftøy skule  

  

Torsdag 27.april, 2023, kl. 20.00 – 21.30  

Sted: Personalrommet på Toftøy skule 

 

Tilstede: Cecilie Kleppe, Marit Vik, Stine Otterlei Magnesen, Sunniva Breivik, Elisabeth 

Strandtun, Tonje Skåla Magnesen, Wilhelm Torsvik og Anne Drange Torsvik 

  

Agenda 

06.23   Godkjenning av innkalling og referat  

Vedtak: Referatet fra møtet 14.februar 2023 og innkalling til kveldens møte blir godkjent.  

 

07.23  Info fra rektor/avdelingsleder: Elisabeth blir ny rektor! Skolen ble tilgriset lørdag 

med ketchup og smør, overalt. Skolen har dysset ned situasjonen, men ønsker å finne ut 

hvem som har gjort det. Skolen ønsker kamera som skal stå på utenom skoletid. Gris på 

toalettene - de blir vasket to ganger for dagen. Elever griser litt med diverse. Klassene har 

fokus på det og snakker om hvordan man skal oppføre seg på do. Skolen planlegger 

temauke i juni, men har ikke landet på noe helt enda. Aldersblandet opplegg.  

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering.  

 

08.23  Info fra FAU-leder 

Wilhelm har vært i kontakt med Trygg Trafikk angående sykkeldag. FAU og skolen ønsker å 

gjennomføre en morgenaksjon med fokus på sykling i samarbeid med Trygg Trafikk. 

Spørsmål fra FAU: Hva tilbyr TT i forhold til de minste? Begynne med 3. og 4.klasse. Løype 

for de minste? Og undervisning? Servicestasjon der elevene får fikse litt selv og får 

mangellapp. Sykkeltur for de eldste. Kanskje 1.og 2.klasse kan gå en tur eller finne på noe 

alternativt? Det må være et sikkert opplegg. Skolen ønsker et tilpasset opplegg for alle 

klassene fra 3. til 7.klasse. Hva med de ulike overgangene i hovedvegen? Kan TT bidra med 

undervisning i forhold til det? 

 

Det står dårlig til med skoleplassen på gamleskolen. Toini og Lene jobber med ulike 

søknader. Bjørn-Ove skulle sjekke ut asfaltmaling, dette tar vi opp på neste møte siden 

Bjørn-Ove ikke var til stede i dette møtet. 

 



I tillegg er det planlagt dugnad i skogen som vi må fastsette dato for. Frisbeegolfbanen i 

skogen trenger en liten oppfriskning. Det må fylles på med pukk/grus der man skal stå og 

kaste. Wilhelm har dialog med Elisabeth om det og spør på gruppen om noen kan hjelpe til. 

 

Har den siste klassen fått premie for reflekskonkurransen? Elisabeth skal sjekke. 

 

Vellykket elevkveld. De gikk tom for brus og måtte handle mer. 4000 kr i fortjeneste. 7.klasse 

var flinke til å aktivisere de yngre klassene på elevkvelden i mars. 

  

7.klasse har vært på Badeland og Peppes for kantinepengene. Målet er at alle 7.klasser skal 

få nyte godt av kantinejobben. 

 

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering. Wilhelm avtaler med Trygg Trafikk og 

planlegger dugnad i skogen. 

 

09.23    Årshjul 

Vi ser kjapt gjennom årshjulet og ser hvilke aktiviteter som nærmer seg. Det som står på 

april kan strykes? Spørre i klassegruppene om flere vil ha loddbok enn bare 3.,5. og 

7.klasse. Høre med Solveig hvor mye som gjenstår av kaker o.l. Klassekontaktene spør i 

gruppene om noen kan tenke seg loddbøker slik at flere kan få. Klassekontaktene må huske 

å hente klassefanen til 17.mai-toget. 

Vedtak: Vi stryker det som står oppført på april i årshjulet, det vil ikke være tid til å 

gjennomføre det. 

 

10.23    Ymse 

Har noen saker de vil ta opp? Det har kommet inn en sak om veldig skitne guttedo på 

skolen. Status på diverse søknader om tilskudd. Nytt om asfaltmaling på skoleplassen. 

Vedtak: Dette har allerede blitt diskutert i sakene over, derfor intet vedtak her. 

 

 


